

## LESTVICA ZA ODMERO DOHODNINE IN OLAJŠAVE ZA LETO 2007

Stopnje dohodnine za davčno **leto 2007**

| Če znaša neto letna<br>davčna osnova v € |        | Znaša dohodnina v €     |
|------------------------------------------|--------|-------------------------|
| Nad                                      | Do     |                         |
|                                          | 6.800  | 16 %                    |
| 6.800                                    | 13.600 | 1.088 + 27 % nad 6.800  |
| 13.600                                   |        | 2.924 + 41 % nad 13.600 |

Pri izračunu akontacije dohodnine od dohodka iz zaposlitve, ki ga izplača glavni delodajalec, in od pokojnine, ki se izplačuje za mesečno obdobje, se za davčno leto 2007 uporabijo stopnje dohodnine in lestvica, preračunana **na 1/12 leta**.

| Če znaša neto mesečna<br>davčna osnova v € |          | Znaša dohodnina v €        |
|--------------------------------------------|----------|----------------------------|
| Nad                                        | Do       |                            |
| 0                                          | 566,67   | 16 %                       |
| 566,67                                     | 1.133,33 | 90,67 + 27 % nad 566,67    |
| 1.133,33                                   |          | 243,67 + 41 % nad 1.133,33 |

### Davčne olajšave

**1. Splošna olajšava** je namenjena vsem zavezancem, pod pogojem, da drug rezident zanje ne uveljavlja posebne olajšave za vzdrževanega družinskega člana. Zmanjšanje letne davčne osnove **za leto 2007** se prizna v višini **2.800 €** oziroma **233,33 € na mesec**.

**2. Osebnе olajšave**, ki so namenjene:

- rezidentom **invalidom s 100-odstotno** telesno okvaro: pod določenimi pogoji se prizna zmanjšanje **letne** davčne osnove v višini **14.971 €** oziroma **1.247,58 € na mesec**,
- rezidentu **po dopolnjenem 65. letu**: prizna se zmanjšanje **letne** davčne osnove v višini **1.205 €** oziroma **100,42 € na mesec**,
- rezidentom, prejemnikom pokojnin in nadomestil iz obveznega pokojninskega in invalidskega zavarovanja ter priznavalnin po Zakonu o republiških priznavalninah in po Zakonu o uresničevanju javnega interesa na področju kulture: prizna se zmanjšanje dohodnine v višini **13,5** odstotka odmerjenega prejemka.

**3. Posebne osebnе olajšave:**

- rezidentu, ki se izobražuje in ima status dijaka ali študenta: pod določenimi pogoji se prizna zmanjšanje davčne osnove v višini **2.800 € na leto**,
- rezidentu, ki samostojno opravlja specializiran poklic na področju kulturne dejavnosti ali novinarski poklic: pod določenimi pogoji se prizna zmanjšanje davčne osnove v višini 15 odstotkov prihodkov na leto do zneska 25.000 €.

**4. Posebna olajšava**, namenjena osebam, ki vzdržujejo družinske člane, v absolutnem znesku:

- za prvega otroka in za vsakega drugega vzdrževanega družinskega člana **2.066 € na leto** oziroma **172,17 € na mesec**; za vzdrževanega otroka, ki potrebuje

posebno nego in varstvo in ima pravico do dodatka za nego otroka, **7.486 € na leto** oziroma **623,83 € na mesec**,

- za drugega vzdrževanega otroka se olajšava poveča za **180 € na leto** oziroma za **15 € na mesec**,
- za tretjega vzdrževanega otroka se olajšava poveča za **1.680 € na leto** oziroma za **140 € na mesec**,
- za četrtega vzdrževanega otroka se olajšava poveča za **3.180 € na leto** oziroma za **265 € na mesec**,
- za petega vzdrževanega otroka se olajšava poveča za **4.680 € na leto** oziroma za **390 € na mesec**,
- za šestega in vse nadaljnje vzdrževane otroke se olajšava poveča za **1.500 € na leto** oziroma za **125 € na mesec** glede na višino olajšave za prejšnjega vzdrževanega otroka.

#### **5. Olajšava za prostovoljno dodatno pokojninsko zavarovanje – do 2.390 € na leto.**

Navedene olajšave bodo v skladu z zakonom lahko uveljavili le rezidenti Slovenije, nekatere standardne olajšave (splošno, seniorsko in posebno za vzdrževane družinske člane) pa lahko uveljavljajo tudi rezidenti držav članic Evropske unije, ki bodo v Sloveniji dosegli najmanj 90 odstotkov svojega celotnega obdavčljivega dohodka v davčnem letu.